
 
PROTOKÓŁ   Nr 66.2013 

z posiedzenia Komisji Budżetu i Inwestycji  
z dnia 06 maja  2013 r. 

 
 

Obecni:  
 
1. Mirosław Sobczak  - Przewodniczący Komisji 
2. Mirosław Szczotka - Zastępca Przewodniczącego  
3. Włodzimierz Paweł Fydryszek   -  Członek Komisji 
4. Włodzimierz Feliks Malinowski -  Członek Komisji 
5. Kamil Laskowski      -  Członek Komisji  
6. Aleksandra Świeżak  - Członek Komisji 
 
Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 
 
1. Tomasz Jusiński - Sekretarz Gminy   
 
Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący i zaproponował następujący 
porządek :  
 
1. Przyjęcie protokółu z ostatniego posiedzenia Komisji. 
2. Zapoznanie się z korespondencją. 
3. Zapoznanie się ze sprawozdaniem z wykonania budżetu gminy za 2012 r. 
4. Ustalenie terminu kolejnego posiedzenia Komisji.  
 

Proponowany porządek został przyjęty. 
 
Ad1.Protokół z ostatniego posiedzenia Komisji  został odczytany i przyjęty.  
 
Ad2. Komisja zapoznała się z zaproszeniem od Prezydenta ATiK DEiK Aziz 
SAHiN – Turcja,  delegacji z Tłuszcza do odwiedzenia swojego miasta 
partnerskiego Kazan/Ankara  w najbliższym możliwym terminie .  
Pismo stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 
 
Na dzień dzisiejszy chęć wyjazdu zadeklarował radny Kamil Laskowski. 
 
Ad2. Komisja zapoznała się z Protokołem z przeprowadzonej przez Komisję 
Rewizyjną Rady Miejskiej w Tłuszczu w dniach 19-21 marca 2013 r. 3-dniowej 
kontroli pn. „Wykorzystanie środków finansowych w Centrum Kultury, Sportu i 
Rekreacji w Tłuszczu w 2012 r. i bieżąca działalność”, zał. nr 2 do protokołu.  
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Ad3. Komisja zapoznała się ze sprawozdaniem z wykonania budżetu gminy za 
2012 rok .  
Omówienia i dokładnej analizy sprawozdania Komisja dokona wspólnie z Panią 
Skarbnik na kolejnym posiedzeniu Komisji w dniu 27 maja 2013 r.  
 
Ad4. Komisja poruszyła temat odzyskania podatku VAT przez Gminę od 
zrealizowanych inwestycji. Zdaniem Komisji ta sprawa powinna być już 
zakończona i podatek VAT odzyskany.  
 
Kolejny temat dyskusji dotyczył podatku śmieciowego.  
Komisja zaprosiła Sekretarza Gminy  w celu udzielenia  informacji w tym 
temacie.   
 
Sekretarz wyjaśnił, że uchwała wejdzie w życie  14 dni po opublikowaniu jej w 
Dzienniku Urzędowym Województwa Mazowieckiego i dopiero wtedy zostaną 
podjęte dalsze działania związane z wysyłaniem do mieszkańców deklaracji. 
W najbliższym czasie będą organizowane spotkania z mieszkańcami w celu 
udzielenia szerszej informacji. 
 
Komisja zapytała, czy została już wyłoniona firma z przetargu, która będzie się 
zajmowała odbiorem śmieci. 
 
Sekretarz wyjaśnił, że umowa nie została jeszcze podpisana, ponieważ pojawiły 
się drobne problemy związane z utajnieniem przez jednego z oferentów swojej 
oferty, ale myślę, że wszystko się  zakończy przed 5 czerwca br.  
 
  
Termin kolejnego posiedzenia Komisji ustalono na dzień 27 maja  2013 roku 
godzina 9.00. 
 
 
 
Na tym protokół zakończono.  
                                                                        
                                                                                  Przewodniczący Komisji 
                                                                                                          
                                                                                      Mirosław Sobczak  
 
Dokument utworzyła: 
Bożena Brzozowska                                  
dnia 9 maja 2013 r. 
                                                                                        


